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Protokół Nr XLIV 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów w dniu 29 czerwca 2014 r. 

 pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy – Pani Teodory 

Wójcik 
 

Liczba radnych ogółem: 15 

Liczba obecnych radnych: 13 

Liczba nieobecnych radnych: 2 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Pan Marcin Uchman – Wojt Gminy 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XLIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym, 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Cegłów wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013r, 

2) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Cegłów absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2013r, 

3) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cegłów na lata 2014 

– 2024r 

4) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

5) w sprawie strategii rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Cegłów na 

lata 2014 – 2020. 

6) w sprawie zawarcia Porozumienia Partnerskiego z Województwem Mazowieckim 

Liderem Projektu pn. Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe 

zajęcia rozwijające kompetencje kluczowe – „Moja przyszłość” 

7) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Cegłów nieruchomości 

gruntowej położonej w Cegłowie  

8) w sprawie przystąpienia Gminy Cegłów do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

Ziemi Mińskiej 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Przyjęcie protokołu z XLIII zwyczajnej  sesji Rady Gminy Cegłów. 

10.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1  

Przewodnicząca otworzyła obrady i stwierdza, że na sali obrad jest 13 radnych, więc 

podejmowane uchwały będą prawomocne. Przewodnicząca serdecznie przywitała wszystkich 

zebranych. Następnie przystąpiła do przedstawienia porządku obrad. 
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Ad. 2 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych czy też Wójt ma uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

Wójt stwierdził, że chciałby wnieść 2 projekty uchwał: w sprawie zasad udzielania 

stypendiów, gdyż funkcjonuje na terenie gminy jedna szkoła prowadzona przez 

stowarzyszenie w Wiciejowie i aby móc udzielić mu stypendium należy zmienić zapisy 

obowiązującej uchwały. Drugi projekt chciałby zostawić w kompetencji Przewodniczącej czy 

wycofać projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie gminy Cegłów do 

LGD Ziemi Mińskiej, ponieważ nastąpiła zmiana i brzmi ona w sprawie zamiaru 

przystąpienia. Wójt dodał, że funkcjonujemy w siedleckim LGD, gdzie są sygnały, iż nie 

będzie funkcjonowało jako LGD. A samym przystąpieniem zintegrujemy się jako powiat, 

gdyż inne gminy też przystępują i to pozwoli na korzystanie ze środków nowej perspektywy 

finansowej, dlatego sama treść uchwały uległa zmianie. 

Przewodnicząca poinformowała, że proponuje wycofanie pierwotnego projektu uchwały i 

poddała to głosowaniu. Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Projekt został wycofany z porządku obrad. 

Następnie przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem nowych 2 projektów uchwał do 

porządku obrad.  

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. Projekty zostały wprowadzone do porządku 

obrad. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca poinformowała, że kolejnym punktem jest informacja Wójta o realizacji 

zadań bieżących. 

Wójt poinformował, że minął miesiąc od ostatniego spotkania, a to, co widoczne to 

wyremontowano łącznie z powiatem ok. 10 km nawierzchni asfaltowych. Ul. Mickiewicza, 

ul. Ogrodowa, Piaseczno – Skupie, ul. Piłsudskiego, ul. Piaskowa, droga Cegłów – Posiadały 

oraz Mienia – Pełczanka. 

- Wójt poinformował również, że podpisana została umowa z Nadleśnictwem oraz pozyskano 

środki z FOGR na drogę Mienia – Posiadały. Ponadto: 

- Docieplenie budynku w Skupiu w ramach funduszu sołeckiego 

- Prace nad Wioską kulinarną w Podcierniu 

- Informatyzacja urzędu 

- Festiwal rockowy 

- Festyny rodzinne w Cegłowie i w Piasecznie 

- Festyn folklorystyczny i Powiatowe Święto Ludowe 

- XIX Mazowiecki Rajd Weteranów Szos 

- Wizyta partnerska w Kępicach 

- Szkolenie ARiMR dla rolników 

- Złożono wnioski na Rondo wraz z zagospodarowaniem placu naprzeciwko biblioteki oraz 

świetlicę w Podskwarnem i uzyskały one pozytywną ocenę 

- Wójt zaprosił do uczestnictwa w Debacie o bezpieczeństwie oraz na festyn Sójka 

Mazowiecka 
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Ad.5  

Przewodnicząca poprosiła o sprawozdanie Przewodniczących Komisji o pracach w okresie 

międzysesyjnym. 

Pani Jolanta Leszczyńska stwierdziła, że komisja oświaty zebrała się dwukrotnie na 

posiedzeniu wyjazdowym wspólnie z Komisją Inwestycji w celu przeglądu obiektów 

rekreacyjno – sportowych. Posiedzenia odbyły się 12 i 16 czerwca. 

Pan Wąsowski poinformował, że Komisja Finansów zebrała się wspólnie z Komisją 

Rolnictwa 25 czerwca, w porządku obrad opiniowanie materiałów na sesję, natomiast 

wypracowane opinie zostaną odczytane przy podejmowanych uchwałach. 

Pan Mirosław Walas poinformował, że komisja zebrała się wspólnie z Komisją 

Oświaty, wypracowano wniosek w sprawie podjęcia walki z Barszczem Sosnowskiego.  

Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie w sobotę ta roślina będzie koszona. 

Pan Sebastian Trojanowski poinformował, że Komisja Rewizyjna zebrała się na 2 

posiedzeniach. Jedno dotyczyło kontroli w Zespole Szkolnym w Cegłowie odnośnie 

bezpieczeństwa. Stąd też prośba do Wójta, aby podjąć działania w sprawie usunięcia gniazd 

os w budynkach Orlika. Drugie posiedzenie - dokonano analizy wydatków na sport oraz 

wypracowano 2 wnioski do wójta, żeby wyodrębnić środki na rozwój sportu w 

poszczególnych sołectwach oraz o wypracowanie strategii rozwoju sportu na terenie gminy. 

Pan Zygmunt Kaska poinformował, że komisja zebrała się wspólnie z Komisją 

Finansów 25 czerwca. Opiniowano materiały na sesję Rady Gminy. 

 

Ad.6 

Przystąpiono do pakietu uchwałowego: 

 

1. W sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Cegłów 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 r. 

Przewodnicząca poprosiła o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium oraz opinii RIO o wykonaniu budżetu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek wypracowany na posiedzeniach 

komisji oraz uchwałę RIO o wniosku. 

Opinię RIO o wykonaniu budżetu odczytała p. Skarbnik. 

Następnie Przewodnicząca odczytała treść uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

2. W sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Cegłów z tytułu wykonania 

budżetu za 2013 r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, następnie oddała głos Wójtowi, który 

poinformował o zrealizowanych inwestycjach. Podziękował również Radzie Gminy oraz 

współpracownikom za osiągnięte efekty. 

Przewodniczący Komisji Finansów odczytał opinię wypracowaną na komisji i przystąpiono 

do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

3. W sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Cegłów na lata 

2014 – 2024 
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Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikami. Radny Walas poprosił o 

dopisanie Pełczanki i Rudnika do projektu uchwały. Następnie przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

4. W sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014 r. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały zgodnie z załącznikami.  

Radny Grasiak poprosił, żeby jeszcze raz przytoczyć kwoty budowy łącznika w Zespole 

Szkolnym w Piasecznie, gdyż on o tym nie słyszał. 

Pozostali radni potwierdzili, że Wójt informował o tym na komisjach. 

Pan Wójt poinformował, że jeśli radni mają uwagi to można tego nie podejmować i poprosił 

protokolanta, żeby odnaleźć i poinformować radnych o terminie komisji, na której była mowa 

o łączniku. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Protokolantka poinformowała, że rzeczywiście Wójt mówił o budowie łącznika, gdzie środki 

gminne miały być przeznaczone na materiały, natomiast prace miało wykonać 

stowarzyszenie, jednak nie było to głosowane, a konkluzją było oszacowanie kosztów 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za – 12 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymujących - 1 

Uchwała została podjęta. 

 

5. Przewodnicząca poprosiła o poprawę tytułu projektu, który będzie brzmiał: 

W sprawie przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych. 

Projekt uchwały omówiła P. Katarzyna Korzeń – kierownik GOPS w Cegłowie. Radni 

wskazali poprawkę, którą wprowadzono do treści. 

P. Sekretarz odczytała treść projektu z naniesionymi poprawkami. 

Następnie odczytano opinię i przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za – 12 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymujący – 1 

Uchwała została podjęta. 

 

6. W sprawie zawarcia porozumienia partnerskiego z Województwem 

Mazowieckim – Liderem Projektu pn. Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów 

poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające kompetencje kluczowe – „Moja 

Przyszłość” 

Wójt poinformował, że w ramach projektu odbędzie się 20 godzin takich zajęć dla uczniów, 

m. in. z języka angielskiego. Dodał, że zadanie w 100% będzie finansowane ze środków 

zewnętrznych, a zajęcia odbędą się w 3 grupach od 15-25 osób. Zajęcia będą realizowane 

przez nauczycieli na podstawie umów zleceń. 

Następnie odczytano opinię i przystąpiono do głosowania. 



5 
 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

7. W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Cegłów nieruchomości 

gruntowej położonej w Cegłowie 

Zastępca Wójta poinformował, że jest to kontynuacja kanalizowania miejscowości Cegłów 

oraz miejscowości Rudnik. Nieruchomość musi być zakupiona w celu pozyskania terenu pod 

przepompownię ścieków, co miało odzwierciedlenie w opinii komisji, a pozwoli realizować 

wcześniejsze zamierzenia. 

 

Następnie odczytano opinię i przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

8. W sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Cegłów do stowarzyszenia LGD Ziemi 

Mińskiej 

Radny Grasiak zapytał czy jako gmina występujemy z LGD siedleckiego. 

Wójt odpowiedział, że nie możemy funkcjonować w 2 LGD, stąd też na chwilę zostaniemy w 

LGD siedleckim, aby mieć szansę skorzystać z tych naborów, które są dostępne, natomiast 

jak zostanie uruchomiona nowa perspektywa finansowa, żeby móc korzystać z tych środków. 

Wójt wyjaśnił, że ta uchwała jest uchwałą intencyjną i jest procedowana po to, żeby LGD 

wiedziało, że chcemy do niego należeć, brało nas pod uwagę. Dodał, że to słuszny kierunek i 

umożliwi to gminom z powiatu wspólną realizację niektórych projektów.  

Następnie odczytano opinię i przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

9. W sprawie zmiany uchwały nr IV/16/07 w sprawie zasad udzielania stypendium 

uczniom szkół podstawowych i gimnazjum w Gminie Cegłów  

Przewodnicząca stwierdziła, że Wójt omówił już projekt uchwały na komisjach, a jeśli są 

pytania to otwiera dyskusję. 

Następnie odczytano opinię i przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7 

Radny Wąsowski zaznaczył, że na komisjach wypracowano jeszcze jedną opinię, wyrażającą 

zgodę na aplikowanie o środki w ramach Odnowy Wsi. 

Radny Kaska zaprosił wszystkich zebranych na zawody sportowo – pożarnicze 20 lipca w 

Kiczkach o 12.30. To wydarzenie raz w roku jest organizowane, za każdym razem w innej 

miejscowości. 

Radny Grasiak odniósł się do komisji wyjazdowej i wyjaśnił, że komisja oceniała przed 

wakacjami jaki jest stan boisk na terenie gminy. Dodał, że z obiektami nie jest źle. W 

Wiciejowie boisko za sklepem to porażka i wyszedł z propozycją, aby te słupki przenieść na 

teren szkolny, a siatkę sam przekaże.  W Tyborowie jest budowane boisko, w Rudniku i 

Pełczance jest trawa do pasa i gorzej jest z częścią południową. Dodał, że w Posiadałach 

słupek do koszykówki przy placu zabaw to też nieporozumienie i należy go przenieść z tyłu 

budynku, są ładne obiekty w Kiczkach, ale boisko do koszykówki trzeba wyrównać asfalt i 
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ma zastrzeżenia co do nawierzchni. Piaseczno ma dobre boisko, a jeśli chodzi o Podskwarne, 

Podciernie, Wolę Stanisławowską i Hutę Kuflewską to nie zgadza się z Wójtem, że boisko, 

które ma odpowiednie wymiary zamienić na boisko przy OSP, które będzie o połowę 

mniejsze. Radny podkreślił, że niepokoją go wakacje i nie odpuści i będzie pomagał 

młodzieży, żeby nie siedzieli przed komputerem.  

Wójt powiedział, że zgodnie z dyskusją zostało zorganizowane spotkanie z mieszkańcami 

Podciernia, na którym byli przedstawiciele młodzieży i większość osób na zebraniu 

opowiedziała się za dokończeniem Wioski kulinarnej i zagospodarowaniem tego placu na 

mini boisko do siatkówki czy koszykówki. Jako radni i wójt musimy zdawać sobie sprawę, że 

będzie trzeba pewnie zapewnić środki na prace dodatkowe przy realizacji Wioski kulinarnej. 

Wójt zapewnił, że rozmawiał z dzierżawcą budynku po szkole w Podcierniu i cały czas jest 

możliwość korzystania z tego boiska przy szkole, a zamiast robić kilka centrum sportowych w 

samym Podcierniu, to zlokalizujmy to w sposób właściwy w jednym miejscu. To na pewno 

nie będzie boisko jak przy szkole, ale dla 4 czy 5 graczy wystarczy. Wójt zasugerował, żeby 

trzymać się ustaleń z mieszkańcami na zebraniu i doceńmy, że realizujemy w Podcierniu 

inwestycję za pół miliona zł, bo nie wszystko da się zrobić od razu. Wójt podkreślił, że 

podtrzymuje stanowisko wypracowane na zebraniu z mieszkańcami, bo jest to ich wola. 

Radny Grasiak zarzucił, że głosowanie było narzucone przez Wójta. Ci, którzy tam byli na 

zebraniu wcześniej wpisali się na listy, oprócz p. sołtys, żeby realizować boisko tam, gdzie 

radny wskazywał. Stwierdził, że jest obiekt, sprzęt a wystarczy to ogrodzić. Dodał, że nie 

wierzy, iż boisko przy OSP powstanie. 

p. Sołtys stwierdziła, ze boisko za mleczarnią kiedyś istniało, a schodzili się pijaczki. 

Organista zrobił stół betonowy, który miał służyć do gry w Ping – Ponga i został rozwalony. 

Młodzież najpierw szła po piwo do sklepu, a potem szła grać. Dodała, że na zebraniu była 

młodzież i wyrazili swoją opinię na zebraniu w głosowaniu. Stwierdziła, że na tą listę, którą 

radny tworzył, wpisywały się babcie 85 lat, 90 lat. Pani Sołtys poinformowała, że w zimę 

młodzież gra w ping – ponga w remizie i dobrze by było, gdyby to boisko zostało tam 

zlokalizowane. 

Radny Grasiak stwierdził, że to, co mówi p. sołtys jest bezczelne. Dodał, że chce ogrodzić ten 

teren, żeby nie chodzili tam pijaczki, a uwagi i wypowiedź p. sołtys przekaże mieszkańcom. 

Radny Grasiak zapytał jeszcze o finansowanie remontu dachu w OSP Posiadały, gdyż jest to 

dla niego niejasne. 

Wójt odpowiedział, że na poprzednich sesjach informował i pokazywał zdjęcia z remontu 

tego dachu, który został zrealizowany zgodnie z wnioskiem komisji. Są porozumienia ze 

strażami po to, żeby móc finansować tego typu rzeczy. Była potrzeba pilnej realizacji 

wymiany tego dachu, gdyż po każdym deszczu przemiękał i stwarzał zagrożenie i budynek 

niszczeje. Część garażową sfinansowano ze środków przeznaczonych na OSP, a pozostałą ze 

świetlic, gdyż mieszkańcy korzystają z tego budynku. W budżecie nie było konkretnego 

zadania inwestycyjnego, gdyż zostało to zrealizowane ze środków bieżących na remont 

dachu. Wójt zaprosił radnego do przejrzenia dokumentacji jeśli ma wątpliwości, bo wszystko 

zostało zrealizowane zgodnie z kompetencjami. 

Radny Kaska stwierdził, że wstyd słuchać opowieści radnego Grasiaka, bo było to 

wielokrotnie mówione, jednak wszyscy wiedzą, że w Posiadałach jest konflikt i fundusz 

sołecki został przeznaczony na drogi, a dach przeciekał tak, że niszczała również podłoga, nie 

wspominając o ścianach.  

Radny Janicki zasugerował, żeby pomyśleć o utrzymywaniu 1 świetlicy w Posiadałach. Jest 

to duże obciążenie i niepotrzebne dla wsi i dla gminy. 

Sołtys P. Niedek stwierdził, że jest 1 świetlica, ale trzeba dać mieszkańcom zdecydować na 

zebraniu wiejskim. 
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Ad. 9 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XLIII sesji rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

Przewodnicząca zamknęła obrady XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Godz. 17.30 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Podobas 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

       (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


